
ILTAKOULU RY     PÖYTÄKIRJA 
HALLITUKSEN KOKOUS 13/2023 

 

Aika: Maanantai 25.9. klo 16 

Paikka: Pinni A:n Ylävitonen 

 

Paikalla: 
Tiina Laine, puheenjohtaja 

Valtteri Hakala, sihteeri 

Saara Vuorinen 

Anni Ketola 

Heidi Tauriainen 

Lassi-Olavi Mäkinen 

Meeri Jalonen 

Ronja Tilli 

 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeus: 
 

 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 16:00. 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Saara Vuorinen ja Lassi-Olavi Mäkinen. 

 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

 



5. Ilmoitusasiat ja posti 

P-klubilta on saatu Walpo lehti aj-tilaan.  

ESN:ltä ja Biopsilta on saatu kutsut vuosijuhlille.  

Lisäksi NMKSV:lta on saatu haaste roosanauha keräykseen osallistumiseen.  

TREYltä on tullut mahdollisuus kommentoida toiminta avustus kriteereitä.  

Pirkanmaan Jätehuolto on tarjonnut biopusseja jaettavaksi järjestöllemme. 

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 33 872,15 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

On tullut yksi uusi lasku. Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Svenska Välgörenhetsföreningen i 

Tammerfors r.f.:lle 540,00 euroa HBB-juhlatilan vuokraamisesta maisterisitseille 14.10. Kulut 

menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Lisäksi on tullut neljä kulukorvaus pyyntöä.  

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Juhana Kärnälle 15,87 euroa keksien ja kauramaidon 

ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään 

ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Anette Länsipurolle 35,25 euroa kahvin, kauramaidon ja 

muovikassien ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Noora Miettiselle 4,81 euroa Amazing racen palkinnoiksi 

ostetuista tikkareista ja karkkipussista. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

osallistumismaksuilla. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Ronja Tillille 40,00 euroa korvausta Staabi ry:n vuosijuhlissa 

edustamisesta. Kulut menevät ulkosuhdebudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Anni Ketola ehdottaa 14.9.2023, että maksetaan 387,97 euroa Turun haalarimerkki Oy:lle 

haalarimerkeistä. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan merkkien 

myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

b) Anni Ketola ehdottaa 14.9.2023, että maksetaan Ronja Tillille 52,00 euroa kulukorvausta 

Mahdin futsalsarjan osallistumismaksun maksamisesta. Kulut menevät liikunnan budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

c) Anni Ketola ehdottaa 14.9.2023, että maksetaan Anette Länsipurolle 16,03 euroa 

kauramaidon, biopussien ja suodatinpapereiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan 

budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 



d) Anni Ketola ehdottaa 20.9.2023, että maksetaan Viialan vapaaehtoinen palokunta ry:lle 

200,00 euroa fuksimökin mökin ja saunan vuokraamisesta. Kulut menevät 

tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

e) Anni Ketola ehdottaa 20.9.2023, että maksetaan Bosa ry:lle 60,00 euroa palvelumaksua 

edustuksesta fuksimökillä 7.9. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen 

myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

f) Meeri Jalonen ehdottaa 20.9.2023, että varataan HHB-juhlatila 14.10. maisterisitsejä varten 

hintaan 540 €. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

 

8. Palaute hallitukselle 

Palautelomakkeeseen ei ole tullut uutta palautetta. 

 

 

9. Menneet tapahtumat 

a) IK loves international 13.9. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli 26, joista 5 oli vaihto-opiskelijoita.  

 

b) Ylimääräinen yhdistyksen kokous 14.9. 

Uusi tapahtuma ja yhdenvertaisuusvastaava onnistuttiin rekrytoimaan. Myös 

tapahtumatoimikunta sai uuden jäsenen. Kokous oli siis kokonaisuudessaan varsin 

onnistunut. 

 

c) POP-päivät 15.–17.9. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Ensi vuonna POP-päivät järjestetään Rovaniemellä. 

 

d) Bommarireivit 19.9. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. 

 

e) Lukuvuoden avajaisseminaari 21.9. 

Tapahtuma oli onnistunut. Noin 80 henkeä osallistui. Paikalla oli hyvin sekä opiskelijoita ja 

henkilökuntaa. 

 

f) Maistereiden huurteinen seikkailu 23.9. 

Tapahtumalla oli kuusi osallistujaa ja oli yleisesti onnistunut.  

 

 

10. Tulevat tapahtumat 

a) Hiiriviikot 

i. Fuksisitsit 28.9. 

Järjestelyt sujuvat hyvin. Lippuja on myyty 89. Lipunmyynti on päättynyt.  

 



ii. Maisterisitsit 14.10. 

Tila on varattu. Toastit vielä haussa. Event on julkaistu. Lipunmyynti maistereille 

2.10. ja muille 4.10. Jatkot Klubilla.  

 

iii. Haalarikastajaiset 26.10. 

Meeri Jalonen ehdottaa, että varataan YTHS sauna 260 euron hintaan tapahtumaa 

varten. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

 

b) Iltakoulun olympialaiset 26.9. 

Ronja Tilli ehdottaa, että perutaan Iltakoulun olympialaiset alhaisen osallistujamäärän 

vuoksi. Hyväksytään ehdotus. 

Halukkaille järjestetään kuitenkin mahdollisuus mennä pelaamaan mölkkyä Sorsapuistoon 

klo 17. 

 

c) Global Perspectives Conference 28.9. 

Tapahtumaa mainostetaan. 

 

d) Syyslove 28.9. 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

e) Iltakoulun pesiskokeilu 29.9. 

Kenttä ja välineet on varattu. Toistaiseksi vähän ilmoittautuneita. Tapahtumaa tulee 

mainostaa lisää.  

 

f) Bussirundi 3.10. 

Bussit varattu. Pubeja on kontaktoitu ja ohjelmaa on suunniteltu. Lippuja on jäljellä vielä 10 

kpl. 

 

g) Sivuaineinfo 9.10. 

Tila varattu. Paikalla Hanna Peevo ja luvassa kolme esittelyä eri sivuaineista. Tapahtuman 

Facebook event on ulkona. Tapahtumaan ei ole ilmoittautumista. 

 

h) IK keskustelee – sitsikulttuuri 11.10. 

Oasis on varattu tapahtumaa varten. Keskustelun runkoa on suunniteltu. Lauluehdotuksille 

tehdään forms-lomake. Event julkaistaan keskiviikoksi. Kahvitarjoilu voitaisiin toteuttaa 

jälleen. 

 

i) Alumnipaneeli 25.10. 

Järjestelyt sujuvat hyvin. Alumneja kontaktoitu. Järjestetään Paavo Koli -salissa.  

 

j) Ulkomaanexcursio Brysseliin 7.–10.11. 

Vierailujen aikatauluja on vielä tarkennettu. Osallistujille on valmisteilla tarkempi ohje 

osallistumisesta. 

 

Sitsien suunnittelu Interaktion kanssa etenee. Järjestetään 31.10. ja teemana toimii kauhuelokuvat. 

Toastit on rekrytoitu. Tapahtuma julkaistaan 10.10.  



10.10. on Johdon alaisten ainejärjestöjen yhteinen juoksutapahtuma. 

14.11. järjestetään karaokeilta. Tästä lisää tietoa myöhemmin. 

16.11. beerpongia Bommarissa. Tästä lisää tietoa myöhemmin. 

23.11. lavatanssibileet Fame clubilla Biopsin kanssa. 22.11. järjestetään tanssiharkat tähän liittyen. 

 

 

11. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Maisteritapahtumien tulevaisuutta on pohdittava. Tähän mennessä kaikkiin tapahtumiin on ollut 

matala osallistujamäärä, noin 6 osallistujaa tapahtumaa kohden. Uusien tapahtumien ideointi, sekä 

maistereiden osallistaminen muihin hiiriviikkojen tapahtumiin otettava työn alle. 

 

 

12. Koulutuspolitiikka 

Dekaanilounaalle osallistuttiin. Kollegioon, sekä koulutuksen suunnitteluryhmän kokoukseen 

tullaan osallistumaan.  

Olemme mukana uuden valintakokeen pilotissa.   

 

 

13. Kulttuuri ja ympäristö 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

 

14. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Vuosijuhlia on mainostettu.  

Hallituspestien esittely tulossa lokakuun alussa.  

Kooste luvassa alkusyksyn tapahtumista. 

 

 

15. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Domus-klubi varattu vaihto-opiskelijoiden harkkasitsejä varten. 

 

 

16. Työelämä ja alumni 

Kaljaa ja kv-politiikkaa liittyen ei uutta tiedotettavaa. 



CV-/harkkapaja 30.11., toteutukseen tullut mukaan myös Interaktio. 

 

 

17. Varainhankinta 

Haalarit hyväksytty ja laitettu tuotantoon.  

Pääaine haalarimerkkejä tilataan, mutta vasta kun on tarve tilata muitakin merkkejä. 

 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Liikuntavuorot jatkuvat normaalisti 27.9. 

Mahdin futsal sarja on alkamassa.  

 

 

19. Ainejärjestötila 

Emme pääse muuttamaan uuteen aj-tilaan tänä lukuvuonna. Tilamuutoskeskustelut jatkuvat.  

Anni Ketola ehdottaa, että hankitaan korkeintaan 50 eurolla kahvia ja kauramaitoa aj-tilaan. Kulut 

menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus.  

Pyritään ostamaan aj-tilaan mahdollisuuksien mukaan halpaa kahvia ja kauramaitoa. Mikäli 

päivystäjä haluaa tarjota muutakin, hoidetaan tämä omakustanteisesti. 

 

 

20. Vuosijuhlat 

Kutsuvieraiden ilmoittautuminen on päättynyt. Jäsenistölle ilmoittautuminen aukeaa huomenna 

26.9. Järjestelyt sujuvat aivan hyvin. Valokuvaaja puuttuu toistaiseksi. Ensiviikolla julkaistaan 

forms lomake, jolla voi esittää ansiomerkin tai muun kunnianosoituksen ansaitsevia. 

 

 

21. Uusien jäsenten lisääminen 

Tiina Laine ehdottaa, että hyväksytään 28 uutta jäsentä. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

TREY:n turvallisuuskoulutuksen ajankohtaa on siirretty.  

 

 



23. Muut esille tulevat asiat 

Hämeenkadun approjen lippujen nouto järjestetään 9–12.10. aj-tilasta. 

Hallituksen ja toimihenkilöiden välinen keskustelutilaisuus järjestetään Lyhdyssä 4.10. 

 

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin. 

 

 

25. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 17:08. 

  

  

 

 

 

  

 

_______________________________________  _______________________________________ 

Tiina Laine, puheenjohtaja   Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Saara Vuorinen, pöytäkirjantarkastaja  Lassi-Olavi Mäkinen, pöytäkirjantarkastaja 


